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Svenska Finnjolleförbundet - Teamsmöte/styrelsemöte 24/4 2023 

 

Närvarande: Mats R Karlsson 

Pär Friberg  

Peter Bernstein 

 Torsten Jarnstam 

 Stefan Sandahl  

 Henrik Rydell 

 

Peter Overup (deltog ej) 

 

Protokoll:  
Kommentarer från föregående protokoll redovisas i kursiv stil 

 

1. Mötets öppnande  
Mats förklarade mötet öppnat. 
 

2. Val av sekreterare för mötet 
Till sekreterare valdes Stefan Sandahl 
 

3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

 

4. Förgående protokoll 6/3  
Protokollet godkändes och finns publicerad på hemsidan. 

 

5. Media 
Sverigerapport som skickades till Finnfare har blivit justerad innan publicering. Torsten 
kontaktar Robert D för att få reda på anledningen. Gällde speciellt kommentaren om att öka 
åldern från 23 till 30 för juniorer.  
 
Torsten ombads att skriva en artikel om t.ex. de aktiviteter som pågår runtom i landet med 
nya båtägare och båtinköp. 
 

6. Medlemsavgift 
Nytt utskick om inbetalning gjordes vilket resulterade i ett tiotal inbetalningar. Finns dock fler 
tidigare medlemmar som sannolikt kommer att betala inför kommande tävlingar. 

 

7. Tävling Bosön, 10-11 juni -2023 
Fortsatt dialog om regattamiddag, men det blir troligtvis på Olympiahuset. 
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8. SM 2023 Karlstad 
NoR och anmälan på Sailarena ligger ute. Följ upp så att rabattkoden för boende fungerar. 
 

9. SM 2024 Råå, Koordinering Norge, Finland, Danmark. Ställningstagande NM  
Pär F arbetar vidare med att ersätta SM i Råå med ett NM. Mats Skoting kontaktas för 
korrekt formulering i inbjudan så att det fortfarande blir öppet, men att bara Svensk 
medborgare kan bli Svensk mästare, trots Nordiskt mästerskap. Kvarstår 

 

10. SM 2025 tillsammans med OK 
Pär har kontaktat Jonas Jemt och OK-förbundet kommer att ha styrelsemöte i slutet på maj 

för diskussion om gemensamt deltagande med Finn. Finns de som önskar att SM ska 

förläggas mer utomskärs. 16/5 är det nytt möte med Jonas. 

11. Kappsegling i Lomma juni 2024 (samarrangemang) 
Stefan har fått frågan från Jan Carlander om ett kappseglingsarrangemang i Lomma, juni 
2024. Är tillsammans med Snipe, 5o5, OK.  
Styrelsen enades om att Stefan svarar att vi är intresserade och bevakar utvecklingen.  
 
Det kommer att behövas två separata banor och då uppstår problem med antalet 
funktionärer. Avvaktar beslut från Lomma. 

 

12. Sponsorkontakt 
Att få sätta sitt namn på Sverigecupen diskuterades och även sponsorpaket uppdelat guld, 
silver, brons. Per F har några uppslag på sponsorer som han kontaktar. Troligtvis enklare att 
få saker än rena pengar.  
SM i Karlstad borde vara lämplig tävling att få sponsorer till. Inget konkret än. 
 

13. Ekonomi 
Henrik meddelade att det finns ca 60 TSEK i kassan 
 
Nordea önskar kompletterande info om styrelsen i form av ett konstituerande 
mötesprotokoll. Henrik tar fram detta protokoll som undertecknas fysiskt på plats i samband 
med kappseglingen på Hönö i maj. 

 

14. Övriga frågor 
Mats utsågs till Sveriges representant på IFA Annual General Meeting 13:e maj 2023. Gäller 
bl.a. att rösta för Gold Cup 2025 där Århus i Danmark är ett av alternativen. Styrelsen ställer 
sig bakom detta förslag och kommer att rösta för Århus. 

 
Lars Edvall har föreslagit att man ska höja juniorålder från 23 till 30 år för att kunna 
attrahera fler juniora seglare. Robert Deaves kontaktas för fortsatt diskussion.  
Vi har fått frågan från Kristian Sjöberg om det finns svenska U23 seglare men vi känner inte 
till att det finns några aktiva U23 seglare i Sverige för tillfället. Finnarna sponsrar resor till 
juniorer. Ungern och även Schweiz har fått igång juniorseglandet i Finn. 

 

15. Nästa Teamsmöte/styrelsemöte 
Måndag 15:e: maj 2023, kl. 19:30 

 
 
Svenska Finnjolleförbundet, Stefan Sandahl 25:e april 2023 


